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Hankintatoimikunta - kokous 1/2021

Aika Keskiviikko 18.8.2021 kello 9:00 - 10:24

Paikka Teams

Osallistujat Tuula Smolander, Jyväskylän kaupunki, puheenjohtaja (läsnä 9.52-)
Tero Ahokas, VAR ELY, varapuheenjohtaja
Niklas Nevalainen, KAS ELY
Janne Hölttä, KES ELY
Pirjo Kuula, Tampereen Yliopisto
Heikki Laristo, Helsingin kaupunki
Marko Sallinen, Nynas Oy
Atte Lyytikäinen, Peab Industri Oy
Henri Väisänen, Peab Industri Oy
Kai Kelola, Peab Industri Oy
Ville-Veikko Jäppilä, NCC Industry
Kim Niemelä, Skanska Industrial Solutions Oy
Pentti Katermaa, Skanska Industrial Solutions Oy
Marko Tuokkola, Asfalttikallio Oy
Kari Muhonen, Infra ry
Ilmo Hyyppä, NCC Industry, sihteeri

Poissa:
Jukka Kirjavainen, Infrap Oy
Petri Sikanen, GRK Road Oy
Rami Muotka, Elfving Signum Oy
Timo Mäki, Super Asfaltti Oy
Mika Kortene, Infra ry
Ossi Saarinen, Väylävirasto
Harri Silvonen, Kouvolan kaupunki

1 Kokouksen avaus

Varapuheenjohtaja Tero Ahokas avasi kokouksen 9:07.

2 Työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin työjärjestys.

3 Edellisen kokouksen pöytäkirja

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja päivämäärältä 4.9.2019.

Pöytäkirja hyväksyttiin muutoksitta.
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4 Ilmoitusasiat

Tero Ahokas totesi, PANK ry:n kotisivut on päivitetty ajanmukaisiksi. Jatkossa
toimikunnat huolehtivat itse omalta osaltaan sivujen päivittämisestä.

Myös vanha arkistomateriaali aiemmilta vuosilta on myös viety sähköiseen
muotoon ja sen käyttö on siten aiempaa helpompaa.

5 Toimikunnan kokoonpano

Sihteerille on tullut ennen kokousta tieto joistain henkilömuutoksesta ja joi-
tain muutoksia tehtiin vielä kokouksessa. Mikäli muutostarpeita vielä on, il-
moittakaan niistä sihteerille ensi tilassa.

Todettiin toimikunnan kokoonpano kokouspäivämäärällä 18.8.2021 (liite 1):

Tuula Smolander, Jyväskylän kaupunki, puheenjohtaja
Niklas Nevalainen, KAS ELY, varapuheenjohtaja
Janne Hölttä, KES ELY
Ossi Saarinen, Väylävirasto
Pirjo Kuula, Tampereen Yliopisto
Heikki Laristo, Helsingin kaupunki
Harri Silvonen, Kouvolan kaupunki
Marko Sallinen, Nynas Oy
Atte Lyytikäinen, Peab Industri Oy
Henri Väisänen, Peab Industri Oy
Kai Kelola, Peab Industri Oy
Ville-Veikko Jäppilä, NCC Industry
Petri Sikanen, GRK Road Oy
Kim Niemelä, Skanska Industrial Solutions Oy
Pentti Katermaa, Skankas Industrial Solutions Oy
Timo Mäki, Super Asfaltti Oy
Marko Tuokkola, Asfalttikallio Oy
Jukka Kirjavainen, Infrap Oy
Rami Muotka, Elfving Signum Oy
Mika Kortene, Infra ry
Kari Muhonen, Infra ry
Ilmo Hyyppä, NCC Industry, sihteeri

6 Toimintasuunnitelma 2021

Tero Ahokas esitteli vuoden 2021 toimintasuunnitelman (liite 2).

Todettiin, että kaikkia toimintasuunnitelman tavoitteita ei tänä vuonna saavu-
teta, mutta tavoitteet ovat hyviä ja ne on syytä sisällyttää tulevan vuoden toi-
mintasuunnitelmaan.
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7 PANK ry:n kotisivujen päivitys.

Ilmo Hyyppä on lupautunut toimimaan Hankintatoimikunnan osalta kotisivu-
vastaavana.

8 Kunta-asiakirjat

Ilmo Hyyppä oli keskustellut Matti Heinon kanssa kunta-asiakirjoja koskevista
Matille toimitetuista kommenteista. Matti totesi, että vain yksittäisiä kirjallisia
kommentteja on tullut ja jotain keskusteluja asian tiimoilta on käyty. Matilla
on myös käsitys, että asiakirjat eivät olisi täydessä laajuudessaan kovin laajasti
käytössä, vaan käyttö olisi enemmänkin tukea kunnan omien asiakirjojen ke-
hittämistä yksittäisten asiakohtien osalta.

Tuula Smolander totesi, että aiemmista kunta-asiakirjoja koskevista koulutuk-
sista on saatu palautetta, joissa koulutuksia on yhtäältä pidetty liian ylimalkai-
sina ja toisaalta liian yksityiskohtaisina. Tero Ahokas totesi, että urakoitsijoi-
den näkemykset mahdollisista asiakirjojen ongelmakohdista auttaisivat toden-
näköisesti koulutusten suunnittelussa ja kohdentamisessa.

Tero Ahokas esitti ajatuksen pienryhmän muodostamisesta. Pienryhmä laatisi
seuraavaan toimikunnan kokoukseen arvion kunta-asiakirjojen nykytilasta se-
kä esityksen mahdollisista muutostarpeista. Tästäkin huolimatta, jokainen voi
tietysti antaa omat kommenttinsa suoraan Matti Heinolle
(matti.heino@infratec.fi). Ajatusta kannatettiin.

Tero Ahokas esitti Niklas Nevalaista pienryhmän puheenjohtaksi. Esitys hyväk-
syttiin.

Pienryhmän muodostavat: Niklas Nevalainen (puheenjohtaja), Kai Kelola, Mar-
ko Tuokkola, Heikki Laristo, Tuula Smolander, Harri Silvonen, Matti Heino
(kunta-asiakirjojen laatija, toimikunnan ulkopuolinen) ja Ilmo Hyyppä (sihteeri)

Pienryhmän työlle asetettiin määräajaksi syyskuun loppu.

Pirjo Kuula totesi, että Asfalttinormeja ollaan päivittämässä ja tämän takia on
tärkeää, että kunta-asiakirjat pysyvät ajan tasalla myös normien näkökulmas-
ta. Pirjo lupasi varmistaa asiaa omalta osaltaan.

--

Keskusteltiin kunta-asiakirjoihin liittyvästä tiedottamisesta ja neuvonnasta.

Tero Ahokas tiedusteli, onko olemassa listaa kuntien päällystetilaajien yhteys-
tiedoista. Tuula Smolander kertoi, että listan laatiminen on aloitettu, mutta
organisaatio-/henkilömuutosten takia päivitystarve on jatkuvaa. Tuula totesi
myös, että pelkkä lista teknisistä johtajista tms. ei riitä, vaan pitäisi tavoittaa
nimenomaan päällystetöiden tilaajat. Tämä tilaajakunta on tietysti urakoitsi-
joiden tiedossa ja Tuula toivoi saavansa ajantasaisia kuntatilaajien yhteystieto-
ja suoraan urakoitsijoilta.
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Kari Muhonen kertoi tapaavansa iltapäivällä Kuntaliiton Paavo Taipaleen ja
hän lupasi keskustella asiasta sekä mahdollisista ajatuksista myös pienempien
kuntatilaajien tavoittamiseksi.

Asiakirjojen neuvonta- ja koulutusasioihin palataan tarkemmin seuraavasta
kokouksesta.

9 Muut asiat

Ei ollut.

10 Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään 12.10.2021 kello 12:00 - 15:00.

Kokous pidetään Teams-kokouksena.

11 Kokouksen päättäminen

Varapuheenjohtaja Tero Ahokas päätti kokouksen 10:24.

Vantaa 18.8.2021

Ilmo Hyyppä

Tehtävälista

-

Liitteet:

Liite 1: Hankintatoimikunnan jäsenistö 18.8.2021
Liite 2: Toimintasuunnitelma 2021

Jakelu:

Hankintatoimikunnan jäsenet
V. Alatyppö, PANK ry:n sihteeri


